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Protokół Nr 17 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Więcborku, odbytego  

w dniu 23.06.2016r. 

 

Posiedzenie odbyło się w Sali Krajeńskiej Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Więcborku. 

 

Spotkanie trwało od godz. 15:00 – 15:40. 

 

Obecność według załączonej listy obecności. 

 

Spoza Komisji w spotkaniu uczestniczyli: 

 

1. Burmistrz Więcborka  - Waldemar Kuszewski 

2. Skarbnik Gminy Więcbork - Alina Kruk 

 

 

Przewodniczący Komisji p. Henryk Szwochert rozpoczął posiedzenie od powitania 

wszystkich zebranych i przypomnienia porządku obrad posiedzenia, który obejmował: 

 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Więcbork na rok 

2016. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Więcbork. 

3. Sprawy różne. 

 

Do powyższego nie wniesiono zmian. 

 

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie 

 

Następnie głos zabrała Skarbnik Gminy Więcbork, która omówiła projekty uchwał 

finansowych: 

 

a) w sprawie zmian w budżecie Gminy Więcbork na rok 2016. 

Zmiany dotyczyły: 

 

1. Zwiększenia planu dochodów w rozdz. 60016 § 0830 o kwotę 40,00 zł. dokonano z uwagi 

na wpływ dochodów z tytułu sprzedaży usług sprzętem drogowym.  

2. Zwiększenia planu dochodów w rozdz. 60016 § 0840 o kwotę 213,00 zł. dokonano  

z uwagi na wpływ dochodów z tytułu sprzedaży złomu. 

3. Zwiększenia planu dochodów w rozdz. 75615 § 2680 o kwotę 4.129,00 zł. dokonano  

z tytułu zwrotu z WFOŚiGW w Toruniu utraconych dochodów z tytułu zwolnienia  

z podatku od nieruchomości, będących własnością skarbu państwa, gruntów pokrytych 

wodami jezior o ciągłym dopływie lub odpływie wód powierzchniowych oraz gruntów 

zajętych pod sztuczne zbiorniki wodne. 

4. Zwiększenia planu dochodów w rozdz. 75616 § 0360 o kwotę 4.000,00 zł. dokonano  

z tytułu wpływu podatku od spadków i darowizn. 
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5. Zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych dokonano na podstawie pisma 

Wojewody Kujawsko – Pomorskiego nr WFB.I.3120.3.36.2016/26 z dnia 7 czerwca 2016 

r. zwiększającego plan dotacji w: 

 rozdz. 80101 o kwotę 47.125,00 zł. 

 rozdz. 80110 o kwotę 31.653,00 zł. 

 rozdz. 80150 o kwotę 125,00 zł. 

z przeznaczeniem na udzielenie jednostkom samorządu terytorialnego dotacji celowej na 

wyposażenie szkół w podręczniki, materiały edukacyjne lub materiały ćwiczeniowe oraz 

na sfinansowanie kosztu zakupu podręczników, materiałów edukacyjnych lub materiałów 

ćwiczeniowych w przypadku szkół prowadzonych przez osoby prawne inne niż jednostki 

samorządu terytorialnego lub osoby fizyczne - zgodnie z postanowieniami art.22ae ust.3 

ustawy z dnia 7 września 1991 r. o systemie oświaty oraz art.13 ustawy z dnia 30 maja 

2014 r. o zmianie ustawy o systemie oświaty oraz niektórych innych ustaw - rez.cel.poz.26 

ustawy budżetowej na 2016 r. 

6. Zwiększenia planu dochodów w rozdz. 85212 § 2360 o kwotę 350,00 zł. dokonano  

z uwagi na wpływ dochodów związanych z realizacją zadań z zakresu administracji 

rządowej oraz innych zadań zleconych ustawami. 

7. Zwiększenia planu dochodów w rozdz. 90002 § 0910 o kwotę 200,00 zł. dokonano  

z uwagi na wpływ odsetek od zaległości z tytułu opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

8. Zmian planu wydatków budżetowych w rozdz. 01095 pomiędzy § 4210 a § 4430 o kwotę 

600,00 zł. dokonano w celu zapewnienia środków finansowych na zakup materiałów 

niezbędnych do przeprowadzenia konkursu dotyczącego estetyki zagrody wiejskiej. 

9. Zwiększenia w planie wydatków budżetowych w rozdz. 60016 § 4210 o kwotę 40.000,00 

zł. dokonano w celu sfinansowania zakupu materiałów na utrzymanie taboru drogowego 

oraz dróg gminnych. 

10. Zwiększenia w planie wydatków budżetowych w rozdz. 60016 § 4260 o kwotę 1.432,00 zł. 

dokonano w celu sfinansowania zakupu i dystrybucji energii dla przepompowni kanalizacji 

deszczowej. 

11. Zmniejszenia w planie wydatków budżetowych w rozdz. 71004 § 4300 o kwotę 15.000,00 

zł. dokonano w celu sfinansowania zadania określonego w pkt. 9 niniejszego uzasadnienia. 

12. Zmniejszenia w planie wydatków majątkowych w rozdz. 75023 § 6050 o kwotę 10.000,00 

zł. dokonano w celu sfinansowania zadania określonego w pkt. 9 niniejszego uzasadnienia. 

13. Zmian pomiędzy rozdz. 75095 § 4210 a 92109 § 2480 o kwotę 1.000,00 zł. dokonano  

z uwagi na zapewnienie środków finansowych na wyjazd grupy teatralnej STUK-PUK, 

działającej przy MGOK w Więcborku, na Międzynarodowy Festiwal Teatralny Dzieci  

i Młodzieży w Suwałkach. 

14. Zmiany w planie wydatków budżetowych w dziale 801 i 854 podyktowane zostały 

bieżącym funkcjonowaniem oświaty Gminy Więcbork i sfinansowania zadania 

określonego w pkt 15 uzasadnienia 

15. Zwiększenia planu wydatków majątkowych w rozdz. 80101 § 6060 o kwotę 130.000,00 zł. 

dokonano w związku z wprowadzeniem nowego zadania inwestycyjnego pn.: „Zakup 

używanego autobusu na potrzeby dowozu uczniów do szkół Gminy Więcbork - obwód 

Zespołu Szkół w Sypniewie”. 

16. Zmian w planie wydatków budżetowych w rozdz. 85154 pomiędzy § 4210 a § 4270  

o kwotę 5.000,00 zł. dokonano w związku z bieżącymi potrzebami Świetlicy 

Środowiskowej w Więcborku. 
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17. Zmniejszenia w planie wydatków budżetowych w rozdz. 90003 § 4300 o kwotę 10.000,00 

zł. dokonano w celu sfinansowania zadania określonego w pkt. 9 niniejszego uzasadnienia. 

18. Zmniejszenia w planie wydatków budżetowych w rozdz. 90013 pomiędzy § 4210 i § 4300 

o kwotę 6.000,00 zł. dokonano w celu sfinansowania zadania określonego w pkt. 9 i 10 

niniejszego uzasadnienia. 

19. Zmian w planie wydatków budżetowych w rozdz. 92109 pomiędzy § 4210 i § 6050  

o kwotę 1.000,00 zł. dokonano dla prawidłowej realizacji przedsięwzięć wykonywanych 

przez Sołectwo Puszcza w ramach funduszu sołeckiego. 

20. Zmian w planie wydatków budżetowych w rozdz. 92695 pomiędzy § 4170 i § 4430  

o kwotę   510,00 zł. dokonano w celu sfinansowania udziału sportowców reprezentujących 

Gminę Więcbork w IOSW CHEŁMNO 2016. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję pytając, czy wiadomo już jaki będzie ten 

autobus, który planuje zakupić Biuro Obsługi Oświaty Samorządowej w Więcborku. 

Skarbnik Gminy Więcbork odpowiedziała, że dokładnie jeszcze nie wiadomo trwają 

poszukiwania, tak by za dobrą cenę kupić jak najlepszy technicznie środek transportu. 

Burmistrz Więcborka dopowiedział, że autobus obsługujący rejon sypniewski jest  

w zdecydowanie najgorszym stanie. Mając świadomość tego, że miesiąc lipiec i sierpień 

wyłączony jest z obrad sesji stosowną zmianę zabezpieczającą możliwość zakupu wprowadza 

się w czerwcu, tak aby Dyrektor BOOS przez okres wakacyjny mogła  przeznaczyć na 

poszukiwania odpowiedniego autobusu i jego zakup. Mowa tu oczywiście o zakupie autobusu 

używanego. 

Radny Stanisław Piłka chciał wiedzieć, co zamierza się zrobić ze starym autobusem. 

Dyrektor BOOS mówiła, że to co ewentualnie uda się z niego wyciągnąć ma stanowić 

dodatkowe części zamienne dla pozostałych autobusów. Natomiast cała reszta będzie ze 

złomowana. 

Radna Anna Łańska dopytywała, czy są jakieś możliwości pozyskania na zakup autobusu 

środków z PFRON-u. 

Skarbnik Gminy Więcbork powiedziała, że nie ma obecnie takich możliwości. 

Burmistrz Więcborka uzupełnił, że środki takie są owszem uruchomione ale mogą je 

pozyskać  obecnie jedynie powiaty. 

Radny Ryszard Kałaczyński pytał, czy zakup materiałów na utrzymanie dróg w kwocie 

40.000,00 zł dotyczy potrzeb całej gminy. 

Skarbnik Gminy Więcbork wskazała, że potrzeby w zakresie utrzymania dróg są spore,  

a środki o których mowa będą przeznaczone na te najpilniejsze sprawy.  

Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję. 

Obecnych 12 radnych. 

Opinia Komisji jednogłośnie pozytywna 
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b) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Więcbork. 

 

Zmian WPF w 2016 r. dokonano z uwagi na dotychczasowe zmiany w planie dochodów  

i wydatków budżetu Gminy. Ponadto, w dniu 25 maja 2016 r. została podpisana umowa  

o przyznanie pomocy na przebudowę drogi gminnej nr 020217C, relacji: Czarmuń – Puszcza 

– Zabartowo”. W związku z czym uaktualniono dane w zakresie dochodów i wydatków 

majątkowych planowanych do zrealizowania w związku z powyższą inwestycją w zakresie 

finansowanym środkami, o których mowa w art. 5 ust. 1 pkt. 2 ustawy o finansach 

publicznych.   

Pytań ze strony radnych nie było. 

 

Obecnych 12 radnych. 

Opinia Komisji jednogłośnie pozytywna 

 

W sprawach różnych radny Stanisław Piłka pytał o wyniki osiągnięte przez sportowców  

z terenu Gminy Więcbork na Olimpiadzie Sportowców Wiejskich w Chełmnie. Chciał też 

wiedzieć, na jakim etapie jest zadanie polegające na budowie ścieżki pieszo-rowerowej 

Borzyszkowo – Więcbork. 

 

Burmistrz Więcborka podał, że szerzej o olimpiadzie i jej wynikach powie na sesji  

tj. w dniu jutrzejszym. Natomiast odnośnie ścieżki rowerowej Gmina jest już po słowie  

z p. Edwinem Eckertem z Zarządu Dróg Powiatowych. Niestety natłok spraw spowodował, że 

nie miał możliwości ustalenia spotkania w tej sprawie. Planuje jednak spotkanie z sołtysami 

sołectw zainteresowanych realizacją tego zadania w Urzędzie Miejskim, by przedstawić, jak 

na dziś sprawa ta wygląda.  

 

Radny Piłka pytał, w jakim terminie Burmistrz przewiduje takowe spotkanie. 

 

Burmistrz Więcborka mówił, że czwartek, piątek w przyszłym tygodniu są realnymi 

terminami, w których to spotkanie mogłoby się odbyć.  

 

Radny Piłka mówił, że na rozmowie, która odbyła się z przedstawicielami Urzędu 

Marszałkowskiego czwartego czerwca w Runowie, była mowa o tym, iż na inwestycję 

znalazłyby się jakieś pieniądze. Chodzi wiec o to, by tej możliwości nie przeoczyć, gdyż 

termin składnia wniosków  do Lokalnej Grupy Działania przypada bodajże na wrzesień br. 

radny nie miał na myśli wykonania całości inwestycji od razu ale chociażby wykonania 

pewnego kroku tym bardziej, że sołtysi sołectw zainteresowanych budowa zadeklarowali 

jakiś udział pieniężny w zadaniu. Jeżeli nie wykona się nic, to w przyszłorocznym budżecie 

nie ma co liczyć, że sołtysi ci cokolwiek dadzą. 

 

Burmistrz Więcborka powiedział, że nic mu nie wiadomo o tym, że we wrześniu mają być 

uruchomione jakieś środki z LGD na tego typu działania. Jeżeli będzie to dobrze ale jeżeli 

byłoby to we wrześniu przeszłego roku, to może Gmina byłaby w stanie cokolwiek zrobić  

i przygotować się dokumentacyjnie. Sam proces przygotowania dokumentacji jest 

czasochłonny i do września tego roku nie ma na to szans, tym bardziej że w tym przypadku 

trzeba się zmierzyć z wieloma rzeczami, w tym z własnością gruntów. Nawet gdyby Gmina 

zyskała przychylność Nadleśniczego, to on sam decyzji w tej sprawie podjąć nie może, musi 
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to zrobić Dyrekcja. Środki na ścieżki rowerowe owszem są w ramach Strategii Rozwoju 

Obszaru Społeczno Gospodarczego Powiatu Sępoleńskiego, w ramach alokacji dostępnej na 

powiat sępoleński takie środki. Na dziś jednak nie jest w stanie wpisać się w żadne tego typu 

środki dlatego, że Gmina Więcbork na liście projektów podstawowych ma wpisaną 

kanalizację w Runowie Krajeńskim i przy ul. 28 stycznia i Wyzwolenia w Więcborku /łączny 

koszt 6.000.000,00 zł/. Drugim projektem podstawowym jest termomodernizacja Ośrodka 

Kultury w Więcborku. O budowie ścieżki będzie można pomyśleć na etapie w którym będzie 

co najmniej zakończona procedura przetargowa na wykonanie kanalizacji w Runowie.  

Środki, które będą zaoszczędzone przy tym przetargu będzie można zadysponować na inne 

cele.  

 

Radny Piłka zauważył, że nie mówi o wykonaniu całej inwestycji ale o możliwości 

pozyskania z małych projektów środków chociażby na wykonanie samej dokumentacji.  

 

Burmistrz Więcborka powiedziała, że wstępną dokumentację określającą m.in. własność 

gruntów itp. otrzymał od p. Eckerta. Musi jednak wygospodarować wolny termin, żeby 

spotkać się z zainteresowanymi i n spokojnie ten temat przedyskutować.  

 

Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję. 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Prot. I. Mrozek 

 

Przewodniczący Komisji 

Budżetu i Finansów 

 

/-/ Henryk Szwochert 

 


